
Saksprotokoll i Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne - 24.05.2017  
 
Inge Fiskvik (FFO) ønska ein orientering om RMNF sin økonomi, på sakslista. 
 
Inge Fiskvik (FFO) ønske at rådet i sakslista, vart gjort oppmerksame på relevante høyringar. 
 
Vedtak 
 
Sakslista vart godkjent med merknadene ovanfor. 
 
 


